
2/2023 ACTA DELS CONSELL DE BARRIS

Data: 20/04/2023
Lloc: Sala Plens Ajuntament
Hora 19.00 h

ASSISTENTS

Nom Cognoms Entitat/Departament Consell

Ada Agut Ajuntament/Presidenta
Montse Muñoz Ajuntament/Coordinadora
Montse Gil Ajuntament/Secretària
Josep Sans APP Finca Oasis Barris
Elisabeth Bonilla AAVV Les Planes Barris
Albert Rodríguez AAVV Les Planes Barris
José Gallardo A Barris

OÏENTS

Pedro Martínez AAVV Ribes Blaves Barris
Joan Parra AAVV La Rambla-Eixample Barris
Antonio Piris AAVV La Rambla-Eixample Barris
David De la Torre AAVV La Rambla-Eixample Barris

Ordre del Dia
1. Aprovació acta anterior
2. Benvinguda a nous membres de les entitats
3. Informacions de les entitats
4. Calendari de festes dels barris
5. Equipaments municipals
6.
7.
8. Precs i Preguntes

Desenvolupament del Consell

A les 19.15 hores, del dia de 2023, comença el Consell de Barris a la 
Sala de Plens de lesa de Montserrat.

1. Aprovació acta de la sessió anterior (19/01/2023)

La 
data 19/01/2023. 



 

 

2. Benvinguda a nous membres de les entitats 
 

Es presenten els nous membre Veïns la Rambla-Eixample: 
els senyors Joan Parra, David de la Torre i Antonio Piris. El senyor Antonio Piris, 

comenta que estan oberts a 
per qualsevol cosa i comença dient que els dia 21 de maig (diumenge a la Plaça 
Catalunya) hi ha programada una festa pels membres de la Junta i ho estan 
organitzant conjuntament amb la tècnica de Cultura, la Sra. Olga Solà.  
 

n correu els divendres a les entitats 
adjuntant un document amb les activitats programades per aquella setmana i 
sol·licitant a les entitats que comuniquin les festes programades per poder-se 
organitzar i també fer la publicitat de la mateixa. Al correu hi ha un enllaç on hi ha 
un formulari molt senzill per fer difusió de les activita
com el hora i lloc on es fa. A  formulari es treu 

fer la publicitat 
(ràdio, agenda cultural, impressió de les agendes de cultura, ...).  
 
El senyor José Gallardo 
també fan festa a la Plaça Catalunya. Faran una fideuà amb gas, que no 
necessita autorització per fer foc. 
 

Associació de Veïns Rambla-Eixample comenta que el dia 21 de maig, a la 
festa dels socis, hi hauran diverses activitats, com inflables per nens, vermuts 
musicals, vindran de an uns balls, una 
batucada, un grup de música, ...  
 
La coordinadora pregunta 
perquè al ser inflables és més complicada la seva gestió. 
 
La Sra. Montse Muñoz comenta que la normativa sobre les piscines en aquest 
moment és confusa. Es poden obrir les piscines municipals, les comunitàries i les 
del sector turístic, però les privades no. ulats. 
 
El senyor Antonio Piris questa setmana 
van a fer un correfoc en una trobada del Baix Llobregat i de moment no han dit 
que no vagin. Però si que hi ha alguns actes que  
 
La regidora Ada Agut comenta que aquest dissabte hi ha un a Olesa de 
Montserrat i que de moment no hi ha problema per fer-lo. 

 
3. Informacions de les entitats 

 
Les Planes a 

fer un control 
de 60 anys que consisteix a prendre pressió, controlar el sucre, .... 



 

 

 
A l ó de Veïns de La Central diuen que ells també tenen aquest servei. 
 
La regidora Ada Agut comenta que si saben el resultat de participació del tema 
del carrer An

lta volta, especialment en hora punta. 
 
La Sra. Montse Muñoz explica que primer es va fer una sessió de treball amb 
agents del territori, entre els quals hi havien convocades les Associacions de 
Veïns i després u , on van participar 35 
persones. En aquest taller primer hi ha una part informativa expliquen els 
canvis que es volen realitzar i els motius pels quals es creu que és la millor opció, 

un treball en grups on es fa un debat sobre el tema. 
 
També es va obrir 15 dies la plataforma Participa Olesa per poder contestar unes 
preguntes sobre aquest tema, aquestes preguntes anaven enfocades a saber la 
prioritat dels ciutadans, si es preferia un sentit únic en tot el recorregut, la mixta, o 
deixar-ho igual com estava. 
 
El resultat final que va sortir del taller de la ciutadania i dels resultats de 

 va donar com opció guanyadora s des del carrer 
Mallorca f dues direccions i del Priorat fins Vall d na de sola. 
Està previst que el canvi es faci de forma immediata. 
 
El Sr. Antonio Piris -Eixample diu que està 

el Sr. Gallardo en que 
aquesta opció no és bona. 
 
La Sra. Elisabet B diu que ens haurem 

que el planeta i al 
 tots caminant. 

 
La Sra. Montse Muñoz diu que és molt important la participació, la gent ha 
prioritzat que sigui una part unidireccional, perquè és molt més segura pels 
vianants en aquell trams. En aquests temes és important que la gent participi 
quan toca i poder arribar al que realment es vol. 
 
La regidora comenta que és una zona amb molts vianants i 
bé comú.   
 
El Sr. Pitus diu que no tenim dret a la queixa quan no 

 participatiu. 
 
La regidora comenta que als processos participatius perquè dels 
canvis.  Tens més informació dels canvis, de les alternatives proposades i 

molt més coneixement, 



 

 

donant legitimitat al resultat.  
 
La Sra. Eli comenta que com a 
persona i desprès oltat les explicacions, poder hauria votat un altre 
cosa diferent del que es va decidir votar a la reunió de  Associació.  
 
El Sr. Pitus comenta que avui ha trobat lloc per aparcar en aquesta zona amb 
bastanta facilitat. 
 
La Sra. Montse Muñoz explica que 

Closos s rà a 50-60 
places.  
 
També es comenta que han tret tots els aparcaments de davant del cementiri vell, 
gratuïts. 
 

4. Calendari de festes dels barris 
 

La regidora Ada Agut comenta que s les festes del barri de cada 
associació per tal de no coincidir en les mateixes dates, per poder coordinar el 
material necessari de la Brigada.  

 
Les entitats diuen els dies que tenen pensat fer les festes : 
-El Sr. Pitus ells la faran el 4,5 i 6 agost i el 26 agost 
faran el comiat estiu.,  
-El Sr. Pere Martínez  faran la festa el  darrer cap de 
setmana de juliol, els dies 28, 29 i 30 juliol. 
-El Sr. Antonio Piris -Eixample el primer cap de setmana 
de juliol: 30 de juny i1 i 2 de juliol. 
-El Sr. José Gallardo,  La central, els dies 15 i 16 i 17 juliol 

 
La Sra. Montse Muñoz comenta que desprès es comunica a la resta de les 
Associacions les festes programades, perquè les altres entitats puguin planificar-
se. Com per exemple les havaneres del Collet. 

 
AV Casc Antic fan la Fira del Vi normalment el primer dissabte de juny, excepte 

quan hi han eleccions es farà el 2 . 
Perquè es necessita tot els material per les eleccions i les seus electorals.   

 
5. Equipaments municipals 

 
La Sra. Montse Muñoz comenta que el dimarts va a la JGL els convenis de 
manera individual. Comenta que els horaris autoritzats són els demanats i en cas 

t cedirà les claus amb la norma a 
 



 

 

 
Els convenis entren en vigor a partir  part de 
les entitats. sinó hi han canvis es farà una pròrroga. 
 
Les autoritzacions es gestionaran des 

a fer la gesti  no el podrà 
deixar per ella mateixa a tercers. 
del que hagi passat al local.   
 

Ajuntament avisarà a les entitats dues setmanes abans, en el cas que es 
cedeixi el local a altres entitats per tal que estiguin assabentades. 
 

6.  

 
La Sra. Montse Muñoz comenta que e , 

al per totes les entitats del municipi.  
 
El Sr. Albert Rodríguez  vol fer una proposta per la Fira i és 
que es faci un estand comú de totes les entitats de AAVV, posant dos o tres 
estands  preparats entre tots per poder repartir el temps. 
 
El Sr. Pitus diu que  es munta una 
carpa o tres. 
 
El president -Eixample diu que la idea sembla bona, i que 

 
 
La Sra. Montse Muñoz diu que havia pensat posar-los a la plaça de juntament, 
per donar més visibilitat. I que existeix buscar espais de refugis 
climàtics ( ombra ) per a les entitats socials amb col·lectius més vulnerables. Hi 
ha llocs assignats i després la resta amb votació. 
 
La regidora pregunta si ho volen fer conjunt o volen parlar-ho primer. El Sr. Pitus 
diu que no ho acaba de veure clar, comenta que si estan tots a la una si, 
treballant junts i fent la decoració conjunta, però no podrà ser si no col·labora 
tothom. 
 
La Sra. Elisabeth Bonilla  diu que hi ha associacions que no saben ben be com 
fer les coses perquè fa poc temps que hi són i és un dia que entre les 
associacions poden parlar, conèixer-se entre elles i saber de coses noves que es 
poden fer. 

 
La Sra. Montse Muñoz diu que es pot esperar una setmana a que acabin de 
decidir com ho volen fer i que diguin alguna cosa. 

 
La Sra. Elisabeth diu que no han tingut mai un grup de whattsaap comú de les 



 

 

Associacions de veïns i que seria interesant tenir-lo per poder compartir tota 
mena de coses i creu que el fet de que es vegin juntes les associacions de cara a 
la ciutadania és molt bo, perquè així es veu que estan vives. 
 
Els senyors Pitus i Gallardo diuen que ho han de consultar a la resta de membres 

 
 
La iment que són dos coses a resoldre: per una banda 
formar part de la fira entitats de forma conjunta i p  
grup de WhatsApp de totes les Associacions, per fer intercanvi de propostes 
futures. 
 
El Sr.Pitus diu que en el seu cas, el dia que sigui voluntari fer-se soci, marxaran 
molts socis  Associació de Propietaris Parcelistes i paguen una 
quota tots els veïns, el dia que passin a ser  Associació de Veïns i sigui voluntari 
es perdran molt socis. Ribes Blaves diu que ho haurien de fer així ells 
també, però no troben col·laboració. 
 

s Planes comenta que ells abans tenien un membre 
 feia el porta a porta i tothom pagava quota, fins que es va 

decidir fer-ho voluntari i ara són ben pocs. 
 Rambla comenta que en el seu cas pot ser interminable poder fer 

un porta a porta i és voluntari. 
 
El Sr. Pitus comenta que ha demanat una carpa complementaria per poder 
explicar la divisió de barris. La Sra. Montse Muñoz explica que la gent no sabia a 
quin barri formava part i per aquest motiu es va pintar un trencaclosques, que la 
gent pot jugar amb els barris, de diferents colors. Les seccions 
censals, no sempre coincideixen amb el Barri i es va fer un treball per definir en el 
Consell les divisions dels Ba itats i queda 
molt maco. 
 

 
7.  

 
La Sra. Montse Muñoz comenta que hi ha una novetat en les subvencions 2023. 
Fins aquest any, es podien realitzar les activitats des de l 1 de gener fins el 31 de 
desembre i la factura havia d  pagada abans del 31 de desembre.  
 
Explica que hi ha activitats que es realitzen el 31 de desembre, com per exemple 

cas 
d  
 
Per aquest motiu es van modificar les bases de les subvencions que permeten 
que la data de pagament de la factura es pugui allargar fins el dia que es presenti 
la justificació.  



 

 

 
La Sra. Montse Muñoz explica que el 25% 
es van pagant conforme es van revisant les justificacions. Explica que la bestreta 
del 75% es cobra tots a la vegada, normalment abans del juliol, però el 25% es va 
pagant individualment. 
 

 Rambla-Eixample pregunta per la bestreta del 75 per cent d
any, que quan es pagarà
fet les meses i la intenció és que es facin al mes de maig. 
 
La concurrència diu la Sra. Montse Muñoz que sortirà el mateix dia, tothom ho 
cobrarà el mateix dia perquè es fa a la vegada. 

 
8. Precs i Preguntes 

 
El Sr.Pitus pregunta si import total de la 

trobat. La Sra. Montse Muñoz li comenta que poder ha mirat les bases i allà no ho 
posa, perquè  
 
El Sr.Pitus comenta que poder deixar de demanar la subvenció perquè és molt 
pesat, li fan requeriments per varies coses i ha de tornar a omplir-ho tot. Té 

ó i està molt cansat dels 
requeriments, urança, després per la 

ara li 
activitats. 
 
La regidora Ada Agut diu qu

 ir si fan 
requeriments. 
 
La coordinadora diu que les subvencions és un tema complicat, ja que són 
expedients que van a auditoria i es fila molt prim per tal de que ningú tingui 
problemes. es auditories les fan persones que no són 

Els departaments 
sempre vetllaran per ajudar a les entitats en el que calgui.  
 
La Sra. Elisabeth Bonilla diu que la tècnica sort 
van tenir perquè ho trobaven complicat. 
 
La Sra. Montse Muñoz estinat a les entitats és de 
15.000 euros. 
 
La presidenta del Consell comenta que és el seu darrer consell, ja que no es 
presenta al proper mandat, i coment   
 



 

 

La regidora diu als membres del Consell que ha estat molt a gust i han fet molt 
bona feina i comenta que la proposta de la Sra. Eli li sembla molt bé per fer pinya 
entre totes les entitats. La regidora Ada Agut desitja als assistents que tot vagi 
molt bé.  
 
Sense més t sessió a les 20:47 hores del dia 
de 2023. 

 
 

 
 
La presidenta del Consell,    La secretària 
Sra. Ada Agut      Sra. Montse Gil 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 


